

APRIL 2025

CSTM Annual Conference 2025: No Lab is an Island

Conference Registration [here!](#)

Early Bird Registration Deadline is **April 30, 2025**

Scientific program [here!](#)



CSTM 2025 Social Events:

- Fun Run 5K: more information to come.
- President's Reception Thursday May 29th, 18h00 - 20h00, at THE ROOMS (registration required)
- CSTM Posters viewing Friday May 30th, 17h00 – 18h00
- Exhibitor's Reception Friday May 30th, 17h30 - 19h30 (Registration required)

The [Delta Hotel and Conference Center](#) is available for booking with a conference rate until April 28th !

Note: There is a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2025

CSTM Member survey

CSTM Board of Directors would like to invite you to participate in this short, anonymous [survey](#). The survey will be available until April 6, 2025, and should not take longer than 10 minutes to complete. The purpose of this survey is to learn what the CSTM membership would like the Board of Directors to focus on, in order to best serve the membership. The information obtained from this survey will be very useful in review and revision of the CSTM strategic plan.

GET THE 2024 [CVAA GUIDELINES](#)!

CVAA has revised these 2024 CVAA Guidelines for use by healthcare professionals (HCPs) to further its vision and mission. The purpose of these national Guidelines is to define the recommended strategies and provide practice recommendations to all HCPs involved in the most common aspects of vascular access and infusion therapy. The goal of these Guidelines is to standardize care and minimize variation in clinical practice to obtain positive outcomes for patients requiring vascular access and/or infusion therapy in Canada.

In Memoriam – Peter Pinkerton:

It is with great sadness that we share the passing of Dr Peter Pinkerton. Please see the [following tribute](#) from Jeannie Callum, Director of Transfusion Medicine, Kingston Health Sciences Centre



Save the Date for Upcoming events:

- 1 April, Toronto/Virtual: LearnTransfusion - Topic teaching: [Paediatric massive haemorrhage protocol](#)
- 8 April, Toronto/Virtual: LearnTransfusion Seminar-Topic teaching: [Serologic workup at an immunohaematology reference lab](#)
- 12 April, Vancouver / Virtual: The Centre for Blood Research: [13th Annual Norman Bethune Symposium](#)
- 15 April, Virtual/Vancouver: LearnTransfusion Seminar-Topic teaching: [Considerations for paediatric transfusion](#)
- 25 April, Hamilton, ON: [Optimizing Sickle Cell Disease Care in Southwestern Ontario](#)
- 12 April, Montreal, QC: [Symposium de médecine transfusionnelle](#)
- 24 April, Orford, QC: [Journée scientifique en médecine transfusionnelle \(APCSTQ\) – 6ième édition](#)
- 30 April to May 2, Charlottetown, PEI: [Canadian Vascular Access Association 50th Annual Conference](#)
- 30 May to 1 June 2025, St. John's, NL: [2025 CSTM Conference](#)

Check it out: The [CSTM Careers page](#) for any current job postings. To post a job, contact [webmaster](#)

CSTM blogs: Watch for [new blog](#) about our recent CSTM virtual education day!

CSTM is grateful for the financial support of our 2024 annual conference sponsors:

What else? [Visit the CSTM website](#)



CSTM SCMT 2025
Annual Conference | Congrès annuel
ST. JOHN'S May 29 – June 1
29 mai – 1^{er} juin
Newfoundland and Labrador • Terre-Neuve-et-Labrador
No Lab is an Island • Aucun labo n'est une île



AVRIL 2025

Conférence annuelle de la SCMT 2025 – Aucun Labo n'est une île

Inscription à la conférence [ici](#)!

La date limite d'inscription hâtive est le 30 avril 2024.

Programme scientifique [ici](#)!

Activités sociales SCMT 2025:

- Course 5 Km: Plus d'information à venir.
- Réception du Président le 29 mai, 18h00 - 20h00, à « THE ROOMS » (Inscription requise)
- Présentation des affiches scientifique le vendredi 30 mai, 17h00 – 18h00
- Réception des exposants le vendredi 30 mai, 17h30 - 19h30 (Inscription requise)



Le [Delta Hotel and Conference Center](#) est disponible pour réservation jusqu'au 28 avril à tarif réduit.

Remarque : Il existe une option combinée de renouvellement d'adhésion et d'inscription à la conférence pour la conférence de la SCMT 2025

Sondage des membres de la SCMT :

Le conseil d'administration de la SCMT vous invite à participer à ce court [sondage anonyme](#). Ce sondage sera disponible jusqu'au 6 avril 2025 et ne devrait pas prendre plus de 10 minutes à remplir. Le but de ce sondage est d'apprendre sur quoi les membres de la SCMT aimeraient que le conseil d'administration se concentre afin de mieux servir ses membres. Les renseignements obtenus seront très utiles pour la révision du plan stratégique de la SCMT.

OBTENEZ [LES LIGNES DIRECTRICES 2024 DE LA CVAA](#) !

La CVAA a révisé les lignes directrices 2024 de la CVAA à l'intention des professionnels de la santé afin de poursuivre sa vision et sa mission. L'objectif de ces lignes directrices nationales est de définir les stratégies recommandées et de fournir des recommandations de pratique à tous les professionnels de la santé concernés par les aspects les plus courants de l'accès vasculaire et de la thérapie par perfusion. De plus, ces lignes directrices permettent de normaliser les soins et de réduire au minimum les variations dans la pratique clinique afin d'obtenir des résultats positifs pour les patients nécessitant un accès vasculaire et/ou une thérapie par perfusion au Canada.



In Memoriam – Peter Pinkerton:

C'est avec une grande tristesse que nous annonçons le décès du Dr Peter Pinkerton. Veuillez consulter l'[hommage](#) suivant de Jeannie Callum, Directrice de la médecine transfusionnelle du Kingston Health Sciences Centre

Réservez la date des événements éducatifs suivants:

1^{er} avril, Toronto/Virtuel: LearnTransfusion - Topic teaching: [Paediatric massive haemorrhage protocol](#)

8 avril, Toronto/Virtuel: LearnTransfusion Seminar-Topic teaching: [Serologic workup at an immunohaematology reference lab](#)

12 avril, Vancouver / Virtuel: The Centre for Blood Research: [13th Annual Norman Bethune Symposium](#)

12 avril, Montréal, QC: [Symposium de médecine transfusionnelle](#)

15 avril, Vancouver / Virtuel: LearnTransfusion Seminar-Topic teaching: [Considerations for paediatric transfusion](#)

24 avril, Orford, QC: [Journée scientifique en médecine transfusionnelle \(APCSTQ\) – 6ième édition](#)

25 avril, Hamilton, ON: [Optimizing Sickle Cell Disease Care in Southwestern Ontario](#)

30 avril au 2 mai, Charlottetown, PEI: [Canadian Vascular Access Association 50th Annual Conference](#)

30 mai to 1^{er} juin 2025, St.John's, NL: [2025 CSTM Conference](#)

Consultez la page [Carrière](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles. Intéressé à afficher un emploi ? Contactez le [Webmestre](#)!

Blogues récents: Surveillez le nouveau [blog](#) à propos de la dernière journée éducative virtuelle de la SCMT!

La SCMT est reconnaissante du soutien financier de ses commanditaires du Congrès annuel 2024 :

Quoi d'autre? [Consultez le site web de la SCMT](#)

